
 

 

 

Tenis Slovenija (ustanovno Teniška zveza Slovenije) je neprofitno organizacijsko telo slovenskega tenisa, s sedežem v Ljubljani. 

Združuje mrežo več kot 80 klubov in okoli 3000 članov s strokovnim vodstvom in načrtovanim razvojem teniškega potenciala ter 

ohranja odlične odnose z odločevalnimi telesi športnega sveta. Tenis Slovenija letno nadzira, podpira in vodi več kot 250 teniških 

dogodkov (vključno s tekmovanji, množičnimi prireditvami, konferencami in promocijskimi kampanjami) po vsej Sloveniji. 

 

V FB POGOVORU JE BIL TOKRAT GOST ANDREJ KRAŠEVEC 
 

V projektu Teniško aktivni! je bil v zadnjem februarskem FB pogovoru gost selektor 
ženske reprezentance, Andrej Kraševec. V zanimivem pogovoru se je Kraševec med 
drugim dotaknil nove akcije Tenis je varen, spregovoril pa je tudi o turnirju WTA 
Zavarovalnica Sava Portorož, ki bo sredi septembra potekal v Portorožu.  
 

Konec februarja je in bo v Sloveniji zelo spomladanski tako, da je Andrej Kraševec s svojimi varovanci iz TK 
Radomlje že igral na zunanjih igriščih: “To je redkost v zadnjih letih, malce smo se že spomnili na poletno 
sezono. Prejšnji teden je bil za tenis zelo pomemben, saj so se na igrišča lahko vrnili tudi najmlajši. 
Vedno smo pazili na ukrepe, zdaj jih ob tej vrnitvi še bolj striktno izvajamo. Tenis je res varen šport. 
Razdalja je vedno večja od petih metrov, ves čas skrbimo za medsebojno razdaljo. Upam, da bo trajalo 
čim dlje. Po tem dolgem premoru so se v klub vrnili vsi otroci, do osipa ni prišlo. S starši smo bili ves 
čas v komunikaciji. Se pa pozna, da treningov ni bilo skoraj štiri mesece. Predvsem na koordinaciji je to 
vidno. Seveda jim je manjkalo tudi druženje, tako, da bo potrebnega nekaj časa, da se vrnemo na željen 
nivo.” 
Kraševec se kot selektor slovenske ženske reprezentance veseli tudi vrnitve turnirja WTA Zavarovalnica Sava 
Portorož v Slovenijo: “Že nekaj let sem opozarjal, da je zdaj pravi trenutek za vrnitev ženskega turnirja v 
Slovenijo. TS je s tem naredila veliko zgodbo. Trenutno so tri Slovenke med prvo stoterico. Velika 
pohvala vodstvu Tenis Slovenije. Termin je tudi ustrezen, takoj po OP ZDA. To pa je seveda tudi velika 
priložnost za mlajše igralke. Je pa to ob tem, da je to priložnost, hkrati tudi dodaten pritisk. Tako za 
starejše kot tudi mlajše igralke. A to je potrebno, potrebno pa je biti tudi pozitiven. Mlajše bodo dobile 
priložnost, ki je v tem obdobju kariere ne bi dobile. Tukaj predvsem mislim na Živo Falkner in Pio Lovrič, 
ki sta končali mladinsko kariero. To bo res lepa priložnost za vse.” 
 
Več, tudi o tem, kdaj bo naslednjič nastopala slovenska ženska reprezentanca v pokalu FED,  pa v posnetku. 

Na Tenis Sloveniji smo v letu 2020 ob zaustavitvi športne dejavnosti izvedli dva projekta. Ob prvi pandemiji je 
potekala akcija Ostani doma in bodi teniško aktiven!, ob koncu leta pa še projekt Teniško aktivni!, ki se bo 
nadaljeval tudi v letu 2021. Cilj obeh projektov je informirati teniške navdušence in navdušenke o novostih v tem 
prelepem športu, ob tem pa biti tudi izobraževalen. S projektom želimo izkazati družbeno odgovornost in hkrati 
povezati čim širši teniški svet z različnimi zanimivostmi, ob tem pa želimo nadgraditi fizično pripravljenost 
tenisačev in omogočiti njihovo osebnostno rast. 

 

Ljubljana, 24. februar 2021 

https://www.facebook.com/tenisslovenia/videos/767938420490668

